



Gunter Sanow, Carl Zeiss GOM Metrology GmbH

Gunter Sanow studierte Geodäsie an der Technischen Universität Dresden.

2007 kam er zur GOM GmbH, wo er als Applikationsingenieur im Bereich der Bauteil- und Materialprüfung Kunden betreut hat und auch mit Kundenschulungen für die optischen 3D Messsysteme befasst war.

2010 wechselte Gunter Sanow in den technischen Vertrieb. Dort hatte er verschiedene Positionen inne: Key-Account-Manager für Audi, Sales Manager für Deformationsmesssysteme im Bereich Automotive.

Durch den ständig wachsenden Bedarf an 3D Messlösungen für die Material- und Bauteilprüfung betreut er seit 2018 den Südosten Deutschlands als Regional Sales Manager.

Gunter Sanow studied geodesy at the Technical University of Dresden.

In 2007, he joined GOM GmbH, where he served customers as an application engineer in the field of component and material testing and was also involved in customer training for the optical 3D measurement systems.

In 2010, Gunter Sanow moved to the technical sales department. There he held various positions: key account manager for Audi, sales manager for deformation measurement systems in the automotive sector.

Due to the constantly growing demand for 3D measurement solutions for material- and component testing, he has been in charge for the South East of Germany as Regional Sales Manager since 2018.

)